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Närvarande: 25 st medlemmar. 

 

   § 1   Öppnande 

Ordföranden Lars-Håkan Jonasson öppnade mötet och hälsade alla välkomna                                                                         

till vår nya lokal på Skönsmons församlingsgård. 

 

   § 2   Föregående  

      mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes. 
 
Styrelsen föreslog att vi i fortsättningen ska ta bort denna punkt på dagordningen  
och att protokollet i stället läggs upp på hemsidan, samt att viktiga punkter från 
föregående möte repeteras separat på efterföljande möte. 
 
Beslutades i enlighet med styrelsens förslag. 
 

   § 3   Post  

* Tidningar 

Förbundstidningar för Sverige, Norge och Danmark fanns att läsa för den som ville. 
 
 
   § 4   Rapporter 
 
a) Swishkonto 
 
Lars-Håkan förtydligade att betalning för lotteriet går till Anders swishkonto. 
Urvalshäftena till Börje och auktionsbetalning går till klubbens nya egna 
swishkonto. 
 
Vad som gäller framgår även på vår hemsida. 
 
 
b) 40-årsplakett 
 
Kenneth fick sin plakett tillsammans med en blomma hemma i sin bostad. 
 
 
c) Stipendieutdelning 
 
Föreningen fick emotta stipendiet, blommor och ett diplom vid en högtidlig ceremoni 
på Kulturmagasinet den 14 december. Lars-Håkan, Magnus och Leif företrädde föreningen. 
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   § 5   Pågående 
      aktiviteter 
a) Bokprojektet 
 
Stipendieutdelningen skedde på Kulturmagasinet den 14 december. Redan den 
20 december var det ett första möte på ABF i Sundsvall. Lars-Håkan, Assar, Gunnar 
Leif och Ulf spånade på ett synopsis till den nya boken. 
 
Målet är att boken ska vara färdig till regionträffen den 20 september i år. 
 
Ett protokoll skrevs från mötet och Lars-Håkan föredrog vad de kommit fram till.  
Han hade även förberett med post-it lappar och uppmanade klubbmedlemmarna 
att på dessa skriva ned idéer till boken. 
 
Nästa steg blir att välja ut vad som ska tas med i boken och ett nytt möte för detta  
kommer att vara den 15 januari kl 18 på ABF i Sundsvall. Därefter följer sökandet 
efter material i form av fakta och bilder. De som vill vara med är välkomna till det 
mötet. 
 
 
    § 6   Planerade 
      aktiviteter 
a) Regionträffen/Sundsvall 400 år 
 
Det har varit en artikel i Sundsvalls Tidning om vilka som inte fick bidrag till detta. Vi  
var inte med. Men detta gällde för våransökningarna. Vi ligger bland ansökningarna 
för hösten som inte delgivits ännu. 
 
Lars-Håkan ska med ansvarig på kommunen besöka f.d. postlokalen på Köpmangatan. 
 
 
b) Bytesträff 
 
Styrelsen föreslog att vi ska arrangera en bytesträff på samma sätt som vi gjorde i 
februari 2023. Medlemmarna får då egna bord för att sälja sina alster kostnads- 
fritt. En mindre auktion, samt att medlemmarna får ha egna småauktioner med 
max 10 objekt. Klubbens auktionist hjälper till, men medlemmen får själv sköta 
listorna. 
 
Datum: 18 februari kl 11-14. 
 
Beslutades i enlighet med styrelsens förslag. 
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   § 7   Övriga frågor 
 
a) Regionträffen 
 
Erik berättade att medlemmarna får lämna max 8 objekt till regionträffen och de  
ska lämnas in senast på aprilmötet och de ska då vara förberedda, samt att  
blanketten också ska ifyllas. 
 
Auktionskommittén kommer att granska inlämnat material för att de ska uppfylla 
den kvalité vi ställer på materialet till denna speciella auktion. 
 
 
b) Auktionsobjekt på mötet 
 
Anders påminde om att vi inte får ta med oss objekt från auktionsbordet till den 
plats där vi sitter för att titta på dem. All genomgång av objekt sker på bordet där 
de är upplagda. Lika för alla. 
 
 
c) Parkering mm 
 
Lars-Håkan berättade var vi ska parkera, dvs på baksidan av huset och att vi går in  
genom dörren på långsidan. Många av parkeringarna är avsedda för personal, men 
de ska vara tillgängliga på kvällstid. Anders ska kontrollera att det stämmer. 
 
Längs gatan utanför är det datumparkering och där ska vi undvika att ställa oss. 
 
 
   § 8   Avslutning 
 
Ordföranden tackade för visat intresse och mötet avslutades med fika och auktion. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Magnus Paulsson 


